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BRM.0002.13.2019 
Protokół Nr XIII/19 

z XIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 28 sierpnia  2019 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  w 
godz.15:00 do 16:14. 
 
 W obradach uczestniczyli: 

-     Radni Rady Miejskiej 
      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 
      -     Sekretarz Gminy - Monika Chyła   
      -     Radca Prawny    - Teresa  Dąbrowska 
      -     Skarbnik Gminy  -  Agnieszka Kozłowska - Budka 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy  
 
    
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 26 czerwca i 18 lipca br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6.  Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości niezabudowanej,     
    oznaczonej nr 96/40, położonej przy ul. Zamiejskiej w Rynie. Druk 1 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości niezabudowanej,   
    oznaczonej nr 96/41, położonej w Rynie. Druk 2 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia dzierżawy części nieruchomości nr 5/4 w obrębie   
    miasta Ryn. Druk 3 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości w obrębie Rybical. Druk 4 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Ryn  
      nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 163/69, położonej w obrębie Rybical gm. Ryn. Druk 5 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat za   
      nieruchomości oddane w trwały zarząd. Druk 6 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku   
      energetycznego. Druk 7 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 8 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
     2019-2026. Druk 9 
16. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
17. Zamknięcie posiedzenia.                           
            
 
 
 
 
 
 
 
 



2 

 

 
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 

Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu obrad Pan Burmistrz MiG, wręczył uczniom 
Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rynie stypendia naukowe za wysokie  wyniki  w nauce, a 
rodzicom uczniów listy gratulacyjne. Do gratulacji przyłączył się Pan Przewodniczący Rady Miejskiej, 
Pani Sekretarz Gminy oraz Pani Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego. 

 
Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zwrócił się z zapytaniem o ewentualne propozycje do  
zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wniósł o rozszerzenie porządku obrad o: 
-  Druk 10 – Podjęcie w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego. 
-  Druk 11 - Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez 
Gminę Ryn nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, oznaczonej nr 75/2, położonej w 
obrębie Sterławki Wielkie gm. Ryn.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku 
obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 26 czerwca i 18 lipca br. 

 
1/ Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z sesji w dniu 
 26 czerwca br. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
1/ Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z sesji w dniu 18 
lipca br. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
         w okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
1/ 10 lipca br. uczestniczył w spotkaniu z sołtysami, radnymi, w sprawie organizacji dożynek w 
Szymonce 
2/ 10 sierpnia br. uczestniczył w festiwalu „ Masuria” 
3/  20 sierpnia br. odbyło się drugie spotkanie w sprawie dożynek gminnych, w którym udział wzięła 
część radnych i sołtysów 
4/ wpłynęły protokoły Komisji Rewizyjnej :  
- z 25 lipca br.- z kontroli funkcjonowania Ekomariny, plaży, obiektów sportowych – Komisja 
Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości. Kserokopia protokółu stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokółu. 
- z 25 lipca br. – z kontroli delegacji służbowych Burmistrza MiG Ryn za I półrocze 2019r.-Komisja 
Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości. Kserokopia protokółu stanowi załącznik nr 3  
do niniejszego protokółu. 
- z 21 sierpnia br. – z kontroli przygotowania Zespołu Szkolno-Przedszkolnego do nowego roku 
szkolnego, pod kątem finansów i zatrudnienia. Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości. 
Kserokopia protokółu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
5/ wpłynęła odpowiedź od Rady Nadzorczej PGKiM  na złożone do CBA  doniesienie; z pisma 
wynika, że sprawa jest jeszcze w trakcie kontroli. Kserokopia pisma  Rady Nadzorczej stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
6/ wpłynęły dwa rozstrzygnięcia nadzorcze wojewody stwierdzające nieważność: 
-  uchwały Nr XI/75/19 Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 26.06.2019r. w sprawie poszerzenia cmentarza 
komunalnego w Rynie w części dotyczącej § 3 uchwały. Wojewoda uznał, że uchwała nie jest aktem 
prawa miejscowego i nie podlega publikacji w dzienniku urzędowym, wchodzi w życie z dniem 
podjęcia. 
- uchwały Nr XI/68/19 Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 26.06.2019r. w sprawie przeprowadzenia na 
terenie Gminy Ryn konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok 
Rozstrzygnięcia nadzorcze stanowią załącznik nr 6 i 7 do niniejszego protokółu. 
7/ wpłynęła skarga na działalność PGKiM . Rada Miejska nie ma nadzoru na działalnością spółki w 
związku z tym Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował przekazanie skargi do 
rozpatrzenia według właściwości przez Radę Nadzorczą PGKiM. 
Kserokopia skargi stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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8/ wpłynęła skarga z  Prokuratury Rejonowej w Giżycku na uchwałę Rady Miejskiej w Rynie  
Nr XII/360/14 z dnia 24.09.2014r. w sprawie zasad powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego i szczegółowych warunków jego funkcjonowania, w celu nadania biegu i 
przesłania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
Kserokopia skargi stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
9/ wpłynęły zawiadomienia: od Pana Burmistrza i Pani Dyrektor RPEKiT informujące o rezygnacji z 
utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na jeziorze Ołów w Rynie z powodu 
braku ratowników chętnych do pracy. 
Zawiadomienia stanowią załącznik nr 10 i 11 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.5  Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
          sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG -  poinformował, że:   
1/ 28 sierpnia br. uczestniczył w walnym zgromadzeniu krajowej i międzynarodowej Sieci Cittaslow w 
Górowie Iławeckim 
2/ 9 sierpnia br.  odbyło się posiedzenie sztabu kryzysowego przy Staroście ponieważ w 
miejscowości Doba wykryto chorobę ASF i obszar jej występowania obejmował część Gminy Ryn o 
okolicy Kronowa i Sterławek 
3/ 10 lipca br. odbyło się zebranie sołtysów i radnych w sprawie dożynek   
4/ 11 lipca br. uczestniczył w Święcie Policji, które od kilku lat odbywa się w Hotelu Zamek Ryn 
5/ 31 sierpnia br. gościła w Rynie delegacja z Litwy na czele z Panem Merem w związku z realizacją 
wspólnego przedsięwzięcia 
6/ 5 sierpnia br. została podpisana umowa dotycząca programu „ Seniorze trzymaj formę „ 
7/ 12 sierpnia podpisana została umowa na wykonanie drogi Ławki – Mioduńskie  
8/ 20 sierpnia odbyło się drugie spotkanie sołtysów, radnych i innych osób zainteresowanych  
dożynkami, na którym frekwencja była dosyć słaba 
 
Pan Burmistrz MiG podziękował Panu Zbigniewowi Gołębiowskiemu za pomoc w odnowieniu herbu 
znajdującego się na ścianie budynku urzędu oraz za pomoc w przerysowaniu banerów na Masurię.  
Podziękował też wszystkim radnym, pracownikom jednostek, którzy uczestniczyli w przemarszu 
podczas festiwalu Masuria. 
 
Ad.6  Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego. 
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – poinformowała, że w czasie 
wakacji były przeprowadzane drobne remonty, naprawy, malowanie klas, pomieszczeń przedszkola, 
szkoły podstawowej. Przeprowadzony został remont pawilonu, gdzie położono nową linię wodno-
kanalizacyjną, ogrzewanie. Trwają jeszcze prace pod kątem modernizacji nawierzchni, aby było 
bezpieczniej dla dzieci. 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 
niezabudowanej, oznaczonej  nr 96/40, położonej przy ul. Zamiejskiej w Rynie. Druk 1 

 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B.Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej  nr 96/40, położonej przy ul. 
Zamiejskiej w Rynie. Druk 1 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/81/19 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 
niezabudowanej, oznaczonej nr 96/41, położonej w Rynie. Druk 2 

 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B.Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej nr 96/41, położonej w 
Rynie. Druk 2 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/82/19 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia dzierżawy części nieruchomości nr 5/4 
 w obrębie miasta Ryn. Druk 3 

 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B.Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przedłużenia dzierżawy części nieruchomości nr 5/4  w obrębie miasta Ryn. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/83/19 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości w obrębie Rybical. Druk 4 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B.Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zamiany nieruchomości w obrębie Rybical. Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/84/19 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Ryn 
nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 163/69, położonej w obrębie Rybical gm. Ryn. Druk 5 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B.Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Ryn nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 
163/69, położonej w obrębie Rybical gm. Ryn. Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/85/19 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat 
za nieruchomości oddane w trwały zarząd. Druk 6 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B.Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat za nieruchomości oddane w trwały 
zarząd. Druk 6 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/86/19 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 
energetycznego. Druk 7 

 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. Druk 7 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/87/19 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 8 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany. 
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Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 8 ze zmianą. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/88/19 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
 na lata 2019-2026. Druk 9 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2019-2026. Druk 9 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/89/19 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad16. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego. Druk 10 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. Druk 10 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/90/19 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Ryn 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, oznaczonej nr 75/2, położonej w 
obrębie Sterławki Wielkie gm. Ryn. Druk 11 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że Radca Prawny Pani T. Dąbrowska 
dodała do podstawy prawnej projektu uchwały:   „ art.44 pkt 5 ” ustawy o samorządzie gminnym i w 
związku z tym pod głosowanie zostanie poddany projekt z tą zmianą. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że zakup działki pozwoli 
na ustawienie tam kontenerów mieszkalnych.  
 
Pani J. Kryńska – Cieśla – zaznaczyła, że to nie jest ta sama działka, na której pierwotnie miały 
stanąć kontenery mieszkalne. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – potwierdził, że to nie jest ta sama działka. Poprzednia była 
własnością gminy. Działka, którą planuje się nabyć,  położona jest między Sterławkami, a Jeziorkiem, 
w dosyć dużej odległości od obu tych miejscowości.  
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Ryn nieruchomości zabudowanej budynkiem 
mieszkalnym, oznaczonej nr 75/2, położonej w obrębie Sterławki Wielkie gm. Ryn. Druk 11 ze 
zmianą. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/91/19 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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Ad.18  Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że na stronie e- sesja jest 
zamieszczona informacja  Fundacji ORLEN – DAR SERCA , że do  wykorzystania pozostało jeszcze 
dwa miliony zł. Wnioski o dofinansowanie mogą składać jednostki samorządowe, stowarzyszenia w 
terminie do 9 września. Zakres dofinansowania obejmuje: bezpieczeństwo, sport, zdrową żywność, 
dziedzictwo narodowe itp. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla – poinformowała, że przy ul. Mazurskiej 12 znajduje się bardzo dużo śmieci 
wielkogabarytowych i mieszkańcy nie wiedzą, kiedy te śmieci będą odbierane. 
 
Pan J. Leczycki – Prezes PGKIM – wyjaśnił, że te odpady nie pochodzą z tego bloku tylko pochodzą 
z większości osiedla na ul. Mazurskiej. Dodał, że jest przyjęta zasada, że jeżeli się zgłosi do 15 dnia 
danego miesiąca, to Mazurski Związek zleca Komie i firma powinna zabrać śmieci. Jeżeli zgłoszono 
po 15 , to odbiór  następuje w następnym miesiącu. Poinformował, że PGKiM co jakiś czas też 
wywozi śmieci, aby nie było brudno. Przypomniał, że na ul. Zamiejskiej jest punkt odbioru odpadów 
selektywnie zebranych, gdzie można bezpośrednio dostarczać odpady. 
 
 
Ad. 19  Zamknięcie posiedzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady 
zamknął obrady. 
 
                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:                                                         
Bożena Dybała                                                                             Juliusz Brant 
 
 
  


